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 باید بین کامران و حسن
انتخابی برگزار می شد

کشـــتی ایـــران همیشـــه شـــانس کســـب مدال طـــا در 
المپیـــک را داشـــته اما بعـــد از باخت تیلـــور در انتخابی 
امریـــکا، امیـــدواری بیشـــتری برای تیـــم ما ایجاد شـــد و 
حســـن یزدانی هم شـــوروحال بیشـــتری برای بازگشـــت 
گرفـــت. یک انگیـــزه خوب بـــه کل تیـــم تزریق شـــد که 
همه شـــان می تواننـــد بروند و با مـــدال برگردنـــد. البته 
یـــک چیـــز را هم باید در نظـــر گرفت که بـــه صرف حضور 
اســـم ها نباید کار خود را ســـخت بکنیـــم. اینکه قهرمان 
130 کیلوگـــرم کوبایـــی بـــه پاریـــس می آید نبایـــد دلیلی 
باشـــد کـــه قید طـــای المپیـــک را بزنیـــم. لوپز 4 ســـال 
اســـت کـــه کشـــتی نگرفتـــه و در 42 ســـالگی می خواهد 
باز در فرانسه کشـــتی بگیرد، او تحت فشـــار قرار بگیرد، 

قطعـــاً اشـــتباه می کند.
 البتـــه من بـــه نحوه انتخاب تیـــم هم ایـــراد می گیرم. در 
گذشـــته هم ایـــراد گرفته بـــودم و اعتقـــاد دارم الان هم 
تفـــاوت چندانـــی با گذشـــته نکرده اســـت. الان حســـن 
یزدانـــی بـــا یک کشـــتی بـــه المپیـــک مـــی رود. کتفی که 
جراحی شـــده و زمان زیادی که از دســـت داده است. من 
همیشه چه با فدراســـیون الان و چه فدراسیون قبلی در 
نحوه انتخاب ملی پوشـــان مشکل داشـــتم. اینکه کسی 
با یک کشـــتی به المپیک برود و حق کســـی ضایع شود، 
خوب نیســـت. امریکا می دانســـت اگر بعد از باخت تیلور 
بـــه حریفش، بـــاز او را به المپیک بیـــاورد، صددرصد طا 
می گیرد چون خـــودش را در این فرصـــت آماده می کند، 
ولـــی حق حریفش بـــود که بـــه المپیک برود چـــون او را 
شکســـت داده بود. انتخابی امریکایی ها درســـت اســـت 
که تحت هر شـــرایطی کشـــتی گیر برنـــده را می آورند. اگر 
یک انتخابی مشـــخص در داخـــل خاک ایـــران با حضور 
کشـــتی گیرانی چون حســـن یزدانی، کامران قاســـم پور، 
ع و... داشته باشـــیم هم پشتوانه سازی  امیرحســـین زار

کردیم و هـــم عدالت کاماً اجرا می شـــود.

بالاخره ژیمناستیک صاحب رئیس 
می شود

هر ســـه کاندیدای فدراســـیون ژیمناســـتیک؛ زهـــرا اینچه 
درگاهـــی، حبیب نوظهوری و عابد حقدادی برای حضور در 
انتخابات تأیید صاحیت شدند. فدراسیون ژیمناستیک 
درگیر حواشـــی مدیریتی اســـت، دوره ریاســـت زهرا اینچه 
درگاهی در فدراســـیون ژیمناســـتیک ۱۹ تیرماه ســـال ۱۴۰۰ 
بـــه پایان رســـید؛ او بعد از فرازونشـــیب های زیـــاد و بعد از 
۶ مـــاه صندلی ریاســـت این فدراســـیون را به سرپرســـتی 
کـــه از ســـوی وزارت ورزش و جوانـــان انتخاب شـــده بود، 
واگـــذار کـــرد و از آن پـــس تعداد زیـــادی سرپرســـت برای 
این فدراســـیون انتخاب شـــد.  حالا مجمع انتخاباتی این 
فدراســـیون بالاخره قرار اســـت امروز برگزار شـــود و طبق 
اعام سیدمحمدشـــروین اســـبقیان معـــاون وزیر ورزش 
برای انتخابات ژیمناســـتیک ثبت نام جدیدی انجام نشد 

و انتخابـــات با همـــان نامزدهای قبلی انجام می شـــود.
 

 
 قضاوت داور بسکتبال ایران 

در جام باشگاه های آسیا
فیبـــا آســـیا از داور بین المللـــی بســـکتبال ایـــران جهت 
قضاوت در مســـابقات جام باشـــگاه های آسیا دعوت کرد. 
هادی ســـالم داور بین المللی کشورمان در مسابقات جام 
باشگاه های آســـیا ۲۰ الی ۲۶ خردادماه به میزبانی امارات 
قضاوت خواهـــد کرد. همچنین صادق قنبـــری به عنوان 
داور و امیرحســـین صفرزاده به عنوان ناظر در رقابت های 
هشـــت تیم برتـــر ســـوپرلیگ غـــرب آســـیا از ۵ لغایت ۱۲ 

خردادمـــاه در دبی حضور خواهند داشـــت.
 

 
محراب فاطمی: دوست داشتم 

وزنه بردار شوم
محراب فاطمی اســـطوره مردان آهنین تماشـــاگر ویژه 
مســـابقات قهرمانی نوجوانـــان و جوانـــان وزنه برداری 
بـــود. امـــا این حضـــور یـــک بهانه ویـــژه داشـــت؛ ایلیا 
فاطمـــی. پســـر محـــراب تصمیـــم گرفته مثل پـــدر به 
جنـــگ پـــولاد ســـرد بـــرود؛ البتـــه در رشـــته ای دیگر. 
فاطمـــی از عاقـــه اش بـــه وزنه بـــرداری هـــم گفـــت: 
»همیشه دوســـت داشـــتم وزنه بردار شـــوم. اما پسرم 
از همـــان ابتدا کارش را در وزنه برداری شـــروع کرد و در 
رقابت های قهرمانی کشـــور در دسته ۸۹ کیلوگرم وزنه 
زد. امســـال ســـال نخســـت حضورش بود و ان شاءالله 
بتواند در ســـال های آینده مدال هـــای خوبی بگیرد.«

نشان ویژه برای مدافعان قهرمانی 
لیگ ملت های والیبال

ششـــمین دوره لیـــگ ملت هـــای والیبـــال اول خردادماه 
1403 در برزیـــل و ترکیـــه شـــروع می شـــود و 10 تیرمـــاه با 
معرفی تیم هـــای برتر گروه مـــردان به پایان می رســـد. در 
ایـــن دوره FIVB و مؤسســـه والیبال ورد ابتـــکار تازه ای به 
کار گرفته و نشـــان قهرمان دوره قبل VNL را روی پیراهن 
تیـــم قهرمـــان درج می کننـــد. ایـــن اقـــدام بـــرای ارتقای 
رقابت هـــای لیـــگ ملت هـــا انجـــام می شـــود تـــا روحیه 
رقابتی، ورزشـــی و مشـــارکتی در بازیکنـــان تیم ها تقویت 
شـــود. بـــه همیـــن خاطـــر دو تیم ملـــی مردان لهســـتان 
و زنـــان ترکیـــه کـــه ســـال 2023 قهرمـــان لیـــگ ملت ها 
 VNL شـــدند امسال روی لباس هایشان نشـــان قهرمانان
را خواهند داشـــت تا نشـــانی از تاش ســـال گذشـــته آنها 
بـــرای مـــدال طای ایـــن رقابت ها باشـــد. به ایـــن ترتیب 
قهرمان لیگ ملت های 2024 هم ســـال بعـــد روی لباس 

خـــود نشـــان قهرمانان را خواهد داشـــت.
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هاکی داخل سالن آسیا از امروز استارت می زند

کنت ول: مانند مردان تیم یک آسیا می شویم
اشتباه کادرفنی در جهانی صربستان کار دست فدراسیون داد 

بار کج به منزل نرسید
رقابت هـــای هاکی داخل ســـالن زنان 
آســـیا از امروز در تایلند آغاز می شـــود 
و تیـــم ملـــی ایـــران در ایـــن دوره بـــا 
تیم هـــای قزاقســـتان، مالـــزی، نپال و 
عمان همگروه اســـت. در گـــروه دوم 
تیم هـــای تایلند، اندونزی، ســـنگاپور، 

کامبـــوج و ویتنام حضـــور دارند.
جون کنـــت ول مربی چینی-امریکایی 
هاکـــی بانـــوان ایـــران در ارزیابـــی از 
آخریـــن وضعیـــت تیـــم اعزامـــی بـــه 
مســـابقات گفـــت: »تیم ملـــی در این 
دوره از رقابت هـــا بـــا تیم هـــای قدری 
همگـــروه اســـت. تیـــم بانـــوان از نظر 
فنـــی و بویـــژه تکنیکـــی، تاکتیکـــی و 
روانی در شـــرایط بســـیار خوبـــی قرار 

دارد و آماده شـــرکت در این مسابقات 
» . ست ا

او امیدوار اســـت تیمـــش در این دوره 
روی ســـکو رفتـــه و جواز جـــام جهانی 
را بگیـــرد: »بابـــت ســـکو بایـــد بگویم 
بـــا تمرینات خوبـــی که بانـــوان هاکی 
ایـــران در چنـــد مـــاه اخیر داشـــتند، 
امیـــد زیـــادی به آنهـــا دارم تا بـــا رفتن 
روی سکو تاریخ ســـازی کنند. البته در 
این  مســـابقات تنها تیم قهرمان  مجوز 
حضـــور در جـــام جهانـــی را می گیرد.«
مربی خارجی، تیم ملـــی هاکی تایلند 
را یکـــی از اصلی تریـــن حریفـــان ایران 
دانســـت: »تایلند قهرمـــان دوره قبل، 
اندونزی، قزاقســـتان و مالـــزی رقبای 

قـــدری هســـتند ولـــی تایلندی هـــای 
میزبـــان رقیـــب اصلـــی ما هســـتند و 
امیـــدوارم در ایـــن دوره از رقابت هـــا، 
بانـــوان ایـــران به مـــدال دســـت پیدا 

» . کنند
جـــون کنـــت ول به جایـــگاه ایـــران در 
آســـیا اشـــاره کرد: »تیم هاکی ســـالنی 
بانـــوان قباً هیـــچ جایگاهی در آســـیا 
نداشـــته امـــا حـــالا ایـــن اطمینـــان را 
می دهم که ســـطح هاکی ایران در این 
دوره از رقابت هـــا ارتقا پیدا خواهد کرد 
و از آن بـــه عنـــوان یک تیـــم قدرتمند 
در آســـیا نـــام بـــرده می شـــود و مثـــل 
تیم مـــردان در هاکی ســـالنی تیم اول 

رنکینگ شـــود.«

علیرضا سرلک آخرین فرصت حضور 
در المپیک را از دســـت داد تا تیم ملی 
کشـــتی آزاد برای دومین بـــار در تاریخ 
با یک ســـهمیه کمتر به بازی ها برود. 
ســـرلک بایـــد در وزن 57 کیلوگـــرم 
تنهـــا ســـهمیه مانـــده را می گرفت اما 
از همـــان جهانـــی 2023 صربســـتان؛ 
اولین انتخابی المپیک مشخص بود 
که گرفتن ســـهمیه در این وزن خیلی 
دشوار اســـت. اشـــتباه کادرفنی وقت 
در آماده ســـازی تیم باعث شکســـت 
ســـرلک شد و عماً کســـب سهمیه از 
همـــان جا گـــره خورد. قبـــل از حضور 
در اســـتانبول هم مشـــخص بـــود که 
گرفتن ســـهمیه تقریباً بعید است اما 

با ایـــن وضعیت محســـن کاوه تاش 
کـــرد تیـــم کامـــل بـــه المپیک بـــرود. 
تقریبـــاً تمـــام مدعیـــان ایـــن وزن در 
پایین جدول قرار داشـــتند و ســـرلک 
می توانســـت با ســـه بـــرد ســـهمیه را 
بگیـــرد. دور اول کشـــتی گیر ایتالیـــا 
کـــه حرفی بـــرای گفتن نداشـــت و در 
دور دوم کشـــتی گیر گرجی که خیلی 
راحـــت قافیـــه را به ســـرلک باخت و 
در نهایـــت او می توانســـت بـــا غلبه بر 
کشتی گیر قزاقســـتانی راخات کالژان 
بـــه اسپنســـر لـــی امریکایـــی برســـد. 
اگـــر ســـرلک به لـــی می رســـید و به او 
می باخت، کارش برای گرفتن سهمیه 
در شـــانس مجـــدد هم ســـخت نبود 

امـــا او به قزاقســـتان باخت تـــا ضربه 
محکمـــی به کشـــتی بزند. ایـــن برای 
دومیـــن بار اســـت کـــه تیـــم کامل به 
المپیـــک نمـــی رود اما بـــرای اولین بار 
اســـت که بـــا حضـــور در ســـه مرحله 
گزینشـــی یـــک وزن کشـــتی آزاد این 
چنیـــن بـــا مشـــکل روبه رو می شـــود. 
بار اولـــی که تیـــم ملی کشـــتی آزاد با 
یک وزن کمتر به المپیک رفت، ســـال 
1996 بـــود. بازی هـــای آتانتـــا که نادر 
رحمتـــی در گزیشـــی به دلیـــل برخی 
از اشـــتباهات محاســـباتی در وزن 48 
کیلوگرم ســـر وزن نرســـید و نامش از 
فهرســـت تیم خط خورد و گرنه بعید 

بود کـــه نتواند ســـهمیه را بگیرد.

irannewspaper irannewspapper

اسماعیل نژاد: فعلاً خطر حذف تهدیدم نمی کند

باید 6 سهمیه المپیک می گرفتیم
  با پرروبازی طلای پریمیرلیگ پاریس را گرفتم

گلشادنژاد: بهترین دنیا می شوم
 فائزه زمانی /  خورشـــید قهرمانی آتوسا گلشـــاد نژاد ملی پوش 21 ساله کاراته 
خیلـــی زود طلـــوع کرد. بـــا خداحافظـــی رزیتا علیپـــور ملی پوش باســـابقه 
منفـــی 61 کیلوگرم همه نگـــران جای خالی اش بودند اما گلشـــادنژاد خیلی 
زود با طلای قهرمانی آســـیا و پریمیرلیگ پاریس خودی نشـــان داد تا خلأ او 
را پـــر کند. کاراتـــه کای آینده دار تیم ملـــی، این روزها به دنبـــال دومین طلا 
در پریمیرلیگ مراکش اســـت تا بـــا 2 قهرمانی در مجموع ایـــن رقابت ها در 

21 ســـالگی بهترین کاراته کای منفی 61 کیلوگرم جهان شـــود.

وقفه ای که بعد از اخراج کادرفنی در اردوهایتان افتاد، به ضرر ملی پوشان نبود؟

 ما ورزشـــکار هســـتیم و تحت هر شـــرایطی باید تابع تصمیمات فدراســـیون 
باشـــیم. در این مـــدت که اردوهـــا تعطیل بود خـــودم تمریناتـــم را پیگیری 
می کـــردم و طـــای پریمیـــر لیـــگ فرانســـه را هم بـــا مربی شـــخصی خودم 

. فتم گر
به طلای دوم در پریمیرلیگ مراکش و عنوان بهترین کاراته کای جهان هم فکر می کنی؟

بلـــه، بعـــد از مـــدال طـــای لیـــگ جهانـــی پاریـــس حـــالا می خواهـــم در 
پریمیرلیـــگ مراکش دومیـــن طا را بگیرم تا برای اولین بـــار در تاریخ کاراته 

دختـــران گرندوینر شـــوم.
در فینال مسابقات پریمیرلیگ فرانســـه استرس زیادی داشتم چون حریف 
اوکراینـــی ام رنکینـــگ 1 دنیا بـــود. همه قبـــل از فینال می گفتنـــد نمی توانی 
او را شکســـت بدهـــی اما به خـــودم گفتم تا اینجـــا آمده ای و بـــرو کار را تمام 
کـــن. همین هم شـــد و با پرروبـــازی روی تاتامـــی رفتم و حریـــف اوکراینی را 
شکســـت دادم. طبق قوانین فدراسیون جهانی هرکســـی در 2 پریمیرلیگ 
از 4 پریمیرلیگ ســـال طا بگیرد، بهتریـــن کاراته کای جهان 
می شـــود. این روزها تمـــام هم و غمم طـــای مراکش 
اســـت تـــا بتوانـــم گرندوینـــر شـــوم و اگر ایـــن اتفاق 
نیفتـــد واقعـــاً ناراحـــت خواهـــم شـــد، همچنین به 
دومیـــن طایـــم در مســـابقات قهرمانی آســـیا فکر 

. می کنم
اوضاع تو در رنکینگ فدراسیون جهانی برای سهمیه مسابقات 

جهانی مصر چطور است؟

امســـال ســـال مهمـــی بـــرای کاراته 
اســـت، باید رنکینگمان را ارتقا 
دهیـــم تـــا بتوانیم ســـهمیه 
مســـابقات جهانـــی 2025 
مصـــر را بگیریـــم. قبل از 
پریمیرلیـــگ  مســـابقات 
مصر رنکینگ 6 را داشـــتم 
اما بخاطرعـــدم صدور ویزا 
این مســـابقات را از دســـت 
دادیم و رنکینگـــم 2 پله نزول 
کـــرد. حالا اگـــر شـــیطنتی در کار 
نباشـــد و ویزاهـــا بموقع برســـد باید 
در پریمیرلیگ مراکش و مسابقات 
قهرمانـــی آســـیا تـــاش کنیـــم تـــا 
امتیازات لازم برای کســـب سهمیه 

مســـابقات جهانـــی را بگیریم.

   ابهام درباره بازیکن خارجی شهرداری گرگان

  داوری: فدراسیون پزشکی مجوز داد

پریســـا غفاری / بســـکتبال این روزها دوباره حاشیه ســـاز شـــد. صـــدور کارت 
بازیکـــن خارجی شـــهرداری گرگان و تغییـــر زمان بازی فینال لیـــگ برتر باعث 

شـــد تا طبیعت یکـــی از دو تیم فینالیســـت، دنبال احقاق حقوقش باشـــد.
قصـــه تخلـــف از بـــازی پلی آف لیـــگ با جـــذب بازیکـــن خارجی کلیـــد خورد. 
همـــان موقـــع این اتفاق ســـر و صدای زیـــادی کـــرد. گرگانی ها که نـــورول پله 
را به دلیـــل مصدومیـــت در پنجـــره انتخابی کاپ آســـیا از دســـت داده بودند، 
می خواســـتند بازیکن صربســـتانی را بعـــد از اســـتارت پلی آف به ترکیبشـــان 
اضافـــه کننـــد که بـــا نرســـیدن loc او کارت بـــازی صادر نشـــد و بـــا بهانه های 

دیگر، رفتـــن او را توجیـــه کردند. 
حـــالا بعـــد از 50 روز گرگانی هـــا به دنبـــال مـــدارک نـــورول پلـــه هســـتند تا به 
فدراســـیون بســـکتبال اثبـــات کننـــد کـــه او مصـــدوم بـــوده و بایـــد بازیکن 
جدیـــدی بگیرنـــد. آنها بدون حضـــور بازیکـــن خارجی )نورول پلـــه( مصدوم 
در فدراســـیون پزشـــکی و فقـــط به صرف یـــک mri مصدومیتـــش را به تأیید 

فدراســـیون رســـاندند و مجوز بـــازی اســـتون دایمونـــد را گرفتند.
در حالـــی که طبـــق قانون ســـازمان لیـــگ اســـامی بازیکنان خارجـــی قبل از 
شـــروع پلـــی آف بایـــد داده شـــود و بعـــد از آن به شـــرط مصدومیـــت بازیکن 
می توان نفر جدید را با تأیید فدراســـیون پزشـــکی آورد. این مســـأله صدای 11 
تیم دیگـــر را درآورد و حتی مهرامی هـــا در پلی آف که رقیـــب گرگانی ها بودند، 
فدراســـیون بســـکتبال را تهدید کردنـــد در صورت صدور کارت بـــازی دایموند 

بـــازی نمی کنند.
 امـــا کار آنها به دیـــدار چهارم نرســـید. حالا طبیعـــت، پـــای دوم فینال بابت 
صدور کارت بازی دایموند شـــاکی  اســـت و با حضور در فدراســـیون خواســـتار 
مدارک پزشـــکی نورول شـــده  که تنها ســـازمان لیگ نامه تأییدیه فدراســـیون 
را رو کـــرد. از ســـویی طبیعت بابت تغییر زمان بازی فینال هم شـــاکی اســـت 
چرا که بـــدون درنظر گرفتن آنها زمـــان بازی را از 26 اردیبهشـــت ماه با تأخیر 

دو روزه به 28 موکـــول کرده اند.
 آنها متوجه شـــده اند که ویـــزای بازیکن خارجی شـــهرداری گـــرگان در لبنان 
بـــا مشـــکل روبه رو شـــده و به دلیـــل نرســـیدن او، گرگانی ها خواســـتار تعویق 

بازی شـــده اند. 
جواد داوری، رئیس فدراســـیون بســـکتبال درباره این قضایـــا می گوید: »کارت 
بازی دایموند با مجوز فدراســـیون پزشـــکی صادر شـــده و علت تأخیر در بازی 
فینـــال رفـــع خســـتگی بازیکنان ملی گـــرگان اســـت. طبیعتی ها اگر مشـــکل 

دارند از فدراســـیون پزشکی می توانند شـــکایت کنند.«

مهری رنجبر/ حمیده اســـماعیل نژاد، رکـــورددار 100 متر زنـــان ایران، همه 
دغدغـــه اش دویـــدن در مســـابقه بین المللی بـــا امتیاز زیاد اســـت. امتیاز 
زیـــاد بـــرای حفـــظ رنکینـــگ و قطعیت ســـهمیه المپیـــک پاریـــس: »حالا 
همه فکر و ذکر من مســـابقه اســـت. امیدوارم شـــرایطی پیـــش بیاید تا در 
مســـابقات بـــا امتیـــاز زیاد شـــرکت کنیم. چرا کـــه یک ماه بیشـــتر فرصت 

نداریـــم و نباید ســـهمیه المپیـــک را برای دقیقـــه 90 بگذاریم.«
او البته این هفته با بدشانســـی تمام، مســـابقه در قبرس را از دست داده: 
»مـــا برای یکســـری مســـابقه برنامه ریزی کرده ایم. اما متأســـفانه مســـابقه 
پنجشـــنبه در قبرس را بـــه خاطر تکمیـــل لاین ها از دســـت دادم، ما برای 
مســـابقه های اروپایی هم مشـــکل ویزای شـــینگن داریم و همین مســـأله 
دردسرســـاز شـــده و این دغدغـــه مرا نگران کرده اســـت. امســـال، ســـال 
المپیک اســـت و همه بـــرای تصاحب ســـهمیه به تکاپـــو افتاده انـــد تا این 

مســـابقات معتبر را از دســـت ندهند.«
رکـــورددار 100 متـــر ایران البته هنوز به ماندن در لیســـت مســـافران پاریس 
خیلی امیدوار اســـت: »مـــن نفر 38 رنکینگ جهانی بودم و بعد با ســـقوط 
دوپلـــه ای حالا نفـــر 40 رنکینگ جهانی هســـتم و با حضور 56 نفـــر اول 100 
متـــر در رنکینگ جهانـــی، با اینکه دو پلـــه پایین آمده ام امـــا هنوز روی لبه 
پرتگاه نیســـتم و خطر حـــذف از المپیک مـــرا تهدید نمی کنـــد و امیدوارم 

با حضور در چند مســـابقه و حفظ رنکینگم ســـهمیه ام قطعی شـــود.«
دونـــده 100 متر ایران برای پیدا کردن مســـابقه به تکاپو افتاده اســـت: »من 
برای اینکه فرصت از دســـت نرود، دو، ســـه روزی اســـت که با فدراســـیون 
در تماس هســـتم تـــا بتوانم حضورم درمســـابقه ای را نهایی کنـــم. البته به 

خاطر شلوغی کار ســـخت شده است.«
حمیده اســـماعیل نژاد با اینکه مشـــکل مســـابقه دارد، اما هدفش حضور 
در المپیـــک را فرامـــوش نکرده: »بـــا اینکه نگرانی ام مســـابقه و جمع آوری 
امتیاز اســـت اما وضعیت بدنی ام خوب اســـت و امیدوارم دوباره هم رکورد 
100 متـــر ایـــران را بزنم و هم در المپیک اولین دختر دونده ایرانی باشـــم که 

از دور مقدماتـــی صعود می کند.«
به نظر او امســـال دوومیدانی ســـال پرچالشـــی داشـــته: »ما امســـال سال 
پرچالش و بی ثباتی داشـــتیم. اگـــر بی ثباتی مدیریت در فدراســـیون نبود 
قطعاً تعداد ســـهمیه های المپیک ما بیشـــتر می شـــد. حالا هـــم امیدوارم 
در این یک ماه با تعیین رئیس فدراســـیون هر 6 شـــانس ســـهمیه، مسافر 

پاریس شوند.«

امیر علی اکبری قهرمان کشـــتی فرنگی 
جهان در ســـال 2010 که مدتی است در 
MMA به یک ستاره تبدیل شده، حالا 
به عنـــوان مجری برنامه اســـتعدادیابی 
فدراســـیون کشـــتی، همه فن حریـــف 
را اجـــرا می کنـــد. شـــاید محرومیت به 
خاطـــر دوپینگ بـــرای خیلی هـــا پایان 
راه بـــوده امـــا بـــرای امیر علی اکبـــری 
شـــروع یک زندگـــی جدید بـــود. وقتی 
بعـــد از جهانـــی 2013 بـــرای دومین بار 
خبر محرومیتش منتشـــر شد، خیلی ها 
فکـــر می کردنـــد کـــه دیگر بـــه آخر خط 
رســـیده اما امیر مسیر دیگری را انتخاب 
کرد و حـــالا یکـــی از بهترین هـــای دنیا 
در MMA اســـت. او بعد از چند ســـال 
درخشـــش در این ورزش حالا به دنبال 

درخشـــش در عرصه هنر اســـت.
 

ورود به عرصه اجرا را تبریک می گویم.

خیلـــی ممنونم امـــا امیدوارم کـــه مردم 
دوست داشـــته باشند.

به نظر این برنامه هم مورد توجه قرار گرفته 

اما چطور شد که وارد این حرفه شدی؟

دوســـتانم پیشـــنهاد دادند این برنامه را 
اجرا کنم. خودم هم بـــرای تنوع و اینکه 
یک تجربه جدید بود، دوســـت داشـــتم 
اجـــرا کنم. خـــودم هم فکـــر می کنم که 
برنامـــه خـــوب از آب درآمد. بـــا توجه به 
اینکـــه برنامه برای کشـــتی بـــود، بدون 
هیـــچ مخالفتی پذیرفتـــم. فکر می کنم 

مردم هم دوســـت داشتند.
قبل از این علاقه ای به اجرا داشتی؟

اصـــاً فکر هـــم نکرده بـــودم کـــه روزی 
مجری باشـــم اما تنوع در کارم را همیشه 
دوست داشـــتم و باید کار و حرفه جدید 
را تجربه کنم. کشـــتی هـــم که تخصصم 
بـــود، پس بافاصلـــه پیشـــنهاد را قبول 

کردم.
با این حساب باید منتظر ورودت به سینما 

هم باشیم؟

خودم دوست دارم ســـینما را هم تجربه 
کنم اما اولویتم نیســـت. سینما هم یک 
تجربه جدید اســـت اما اولویتم با حرفه 
خودم اســـت. تمام حرفه های جدیدی 
کـــه تجربه می کنـــم، باید زمـــان ورود به 
آن وقتی باشـــد که بـــه کارم ضربه نزند. 
اولویتـــم ایـــن اســـت کـــه با قـــدرت این 

حرفـــه را ادامه بدهم و بهترین باشـــم.
فکر می کردم به خداحافظی فکر کنی؟

نـــه زمانـــی بـــرای خداحافظـــی تعییـــن 
نکـــردم. تا زمانـــی که بتوانم بدرخشـــم 

ادامه می دهم. تا هر زمان در اوج باشـــم 
ادامـــه می دهم.

این یعنی ادامه کار هنری همزمان با MMA؟

10 مـــاه در قفس بودم و بـــرای خروج از 
ایـــن یکنواختـــی پیشـــنهاد مجری گری 
را قبول کـــردم. برای حضور در ســـینما 
هـــم اگر در زمان اســـتراحتم پیشـــنهاد 

بدهنـــد، می پذیرم.
با توجه به مسابقه ای که مقابل آرجان بولار 

برگزار کردی، فکر می کنم که اوضاع خوبی 

پیدا کردی؟

خیلی مسابقه سخت شـــده بود. زمان 
زیـــادی در اردو بـــودم و زحمت زیادی را 
بـــه همراه همکاران فنی کشـــیدم. خدا 
لطف کرد که با برد بیـــرون آمدم تا این 

زحمات از بین نرود.
از مسابقه بعدی چه خبر؟

تازه تمرینات را شـــروع کردم. مســـابقه 
قبلی شـــش مـــاه طـــول کشـــید و باید 
کمی وقت برای ریکاوری می گذاشـــتم. 
الان هـــم منتظـــر اعـــام تاریـــخ جدید 
هســـتم تا برای مســـابقه بعـــدی آماده 

. م شو
ولی الان همه منتظر هستند که زمان 

مسابقه با مالیخین مشخص شود.

از مســـابقه دادن بـــا من فـــرار می کند. 
او قهرمان ســـه وزن اســـت و به همین 
دلیـــل رئیـــس ســـازمان از او حمایـــت 

می کنـــد.

به خاطر کشتی مجری گری را قبول کردم 

امیرعلی اکبری: دوست دارم سینما را تجربه کنم
گپ و گفت

دوست دارم دوست دارم 
سینما را هم سینما را هم 

تجربه کنم تجربه کنم 
اما اولویتم اما اولویتم 

نیست. نیست. 
اولویتم این اولویتم این 

است که با است که با 
قدرت این قدرت این 

حرفه را حرفه را 
ادامه بدهم ادامه بدهم 

و بهترین و بهترین 
باشمباشم

محسن وظیفه
خبرنگار

اکبر فلاح
پیشکسوت کشتی


